
 
 
Verslag algemene ledenvergadering Kring Vechtdal d.d. 21 november 2023  
 
Aanwezige verenigingen: LR en PC Avereest, PC Sallandruiters, Manege de Guldenspoor, LR 
en PC Slagharen, PSV Xenophon, PC de Rheezerhoek, RV Nieuwleusen, PSV Marwinus, 
Bosruiters, Klein Oever 
 
 
Aanwezige bestuursleden: Albert Koobs, Hetty Waterink, Marion Ballast en Marry Broek 
 
 
Locatie: Manege de Gulden Spoor te Hardenberg  
 
 

1. Opening 
Voorzitter Albert Koobs opent om 20.02 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 

 
2. Notulen van ALV d.d. 16 mei 2023 

De notulen van de ALV van 16 mei 2023 worden goedgekeurd, maar de feedback wordt 
gegeven dat de website niet up-to-date is. De notulen van 2019 zijn de meest recente 
notulen, en de agenda staat niet online. Het bestuur gaat hier aandacht aan besteden, 
maar alle nodige documenten zijn ook per email gestuurd, en er wordt van uit gegaan 
dat de verenigingen de documenten doorsturen naar hun leden. 

 
3. Ingekomen stukken 

Het enige ingekomen stuk dat besproken moet worden is het voorstel van de regio over 
een nieuwe selectieprocedure, maar deze wordt later in de vergadering behandeld. 

 
4. Indoor kringkampioenschappen 2023/2024 paarden en pony’s 

De indoor kringkampioenschappen vinden plaats op de volgende data en locaties: 
 Zaterdag 2 december: springen paarden in Balkbrug (Sinterklaasindoor) 
 Zaterdag 6 januari: dressuur pony’s B t/m M2 in Hardenberg 
 Zaterdag 6 januari: Z-dressuur paarden in Balkbrug 
 Zaterdag 13 januari: springen pony’s in Balkbrug 
 Zaterdag 20 januari: dressuur paarden B t/m M2 in Den Ham (Lourenshoeve) 
De Sinterklaasindoor wedstrijd zit al vol. Z dressuur vindt overdag plaats en alleen Z1 
dressuur doet mee aan de selectie. 
 

5. Evaluatie outdoor kring- en regiokampioenschappen 2023 
De outdoor kringkampioenschappen vonden plaats op de volgende data en locaties: 
 Zaterdag 10 juni: springen pony’s en paarden in Den Ham 
 Zaterdag 1 juli en zondag 2 juli: dressuur pony’s en paarden in Slagharen 



Voor Den Ham waren er geen opmerkingen. Hetty gaf aan dat ze positieve reacties 
hoorde over de kringkampioenschappen in Slagharen. Ook waren er waarschijnlijk 
geen afmeldingen voor de dressuur paarden met als reden dat het plaatsvond op 
zondag. De organisatie was prima voor elkaar. Het waren wel 2 lange dagen, maar de 
uitslagen waren goed en de deelnemers waren tevreden. 
 
Aantrekkelijk maken kringkampioenschappen 
Toen kwam de vraag vanuit het bestuur aan de aanwezige verenigingen hoe het 
bestuur ervoor kan zorgen dat er meer ruiters meedoen aan de 
kringkampioenschappen. Er is voornamelijk bij het springen paarden weinig deelname; 
de afvaardiging van de paarden zat al amper vol de vorige keer. Ook nu zit de 
Sinterklaasindoor vol, maar niet veel ruiters doen mee aan de selectie. Er wordt 
aangegeven dat de kringkampioenschappen erg vroeg plaats vinden, en dat een reden 
kan zijn voor ruiters om niet mee te doen aan de selectie.  
 
Ook werd de vraag gesteld waar de ruiters nu vandaan komen en wat de doelgroep is 
die op dit moment niet komt. De sport is steeds meer aan het veranderen, en ruiters 
willen naar grotere concoursen. Daarbij komt dat het NK steeds minder aandacht krijgt, 
en dus steeds minder interessant is voor ruiters. Ook zorgen beroepsruiters ervoor dat 
de rest geen kans krijgt. De opmerking: ‘ik heb toch geen kans’ wordt vaak gehoord. 
Het zijn altijd dezelfde mensen die vooraan staan op de regio. Hierdoor gaat het plezier 
eraf voor de breedtesporters. KNHS focust niet genoeg op deze ‘normale’ ruiters. Ook 
zijn de kringkampioenschappen steeds minder gezellig omdat mensen zo snel mogelijk 
weer weggaan. Ze rijden hun proef, halen zo snel mogelijk hun punten op en gaan weer 
naar huis. Het wordt veel individueler waardoor mensen niet meer samen op wedstrijd 
gaan en ze niet lang blijven hangen. 
 
Daarnaast leeft het niet genoeg in deze kring. Veel ruiters in lagere klassen weten niet 
wat kringkampioenschappen etc. inhouden. Pony’s zijn in de lage klassen goed 
vertegenwoordigd in onze kring, maar de hogere klassen en alle klassen voor paarden 
zijn heel slecht vertegenwoordigd in onze kring. Dat is de reden waarom 1.20 meter 
springen geen selectie meer heeft.  
 
De laatste reden waarom de kringkampioenschappen niet veel worden bezocht, is 
omdat er te veel wedstrijden zijn, en daardoor verspreidt iedereen zich en zijn de 
klassen erg leeg. Dit valt helaas niet te veranderen. Het wordt ook steeds duurder 
waardoor het minder aantrekkelijk is voor de ruiters om op wedstrijd te gaan. 
 
Oplossingen zouden kunnen zijn: verhoog het prijsgeld, haal juryleden uit andere 
regio’s zodat er misschien andere mensen bovenaan eindigen, en maak de 
prijsuitreiking aantrekkelijk door een groot podium te creëren met confetti etc.  

  



6. Indoor regiokampioenschappen 2024: in kring NWO/NOP 
Vrijdag 26 januari: dressuur klasse Z1, Z2, ZZL en Z2-DE (IJsselmuiden) 
Zaterdag 27 januari: dressuur klasse Z1/Z2-C, Z1-DE, B-C, B-AB, L1-AB, L1-C 
(IJsselmuiden) 
Vrijdag 2 februari: dressuur klasse B paarden (IJsselmuiden) 
Zaterdag 3 februari: dressuur klasse L1 t/m M2 paarden (IJsselmuiden) 
Zaterdag 3 februari: alle klassen springen pony’s (Genemuiden) 
Vrijdag 16 februari: dressuur klasse B-DE (Genemuiden) 
Zaterdag 17 februari: dressuur klasse L1-DE, L2, M1 en M2 pony’s alle 
categorieën (Genemuiden) 
Zaterdag 17 februari: alle klassen springen paarden (IJsselmuiden) 
 

7. Voorstel selectieprocedure Regio voor Galoppade 2024 (zie bijlage) 
Het voorstel vanuit de Regio is dat de kringkampioenschappen selectiewedstrijden 
worden. Een kringkampioenschap kan nog georganiseerd worden maar telt dan niet 
mee voor de selectie. De leden worden uitgenodigd om naar de volgende ALV regio te 
komen volgende week maandag (27 november) in Hellendoorn om te stemmen over 
deze selectieprocedure. 
 
Als dit voorstel aangenomen zou worden, kunnen deelnemers deelnemen aan 
selectiewedstrijden over de hele regio, want de deelnemers hoeven dan niet in eigen 
kring te starten. Elke kring organiseert selectiewedstrijden en deelnemers mogen 
kiezen waar ze starten. De zorg wordt uitgesproken dat er dan waarschijnlijk nog 
minder mensen uit kring Vechtdal op de regio komen. Ook zou kring Vechtdal dan 
waarschijnlijk opgeheven worden. Om dit te voorkomen, zou 1 van de 
selectiewedstrijden alsnog een kringkampioenschap kunnen worden; bijvoorbeeld de 
laatste wedstrijd, waar dan ook de kringkampioen wordt gehuldigd. 
 
Alle selectiewedstrijden zouden dan verreden moeten worden voor 16 juni. Dit is al erg 
vroeg. De locaties in de kring worden waarschijnlijk geen probleem; hierin biedt 
Slagharen zich ook al aan om te organiseren. Wel wordt er gevraagd of de kleinere 
verenigingen nog wel een stem hebben in de regio als deze selectieprocedure 
doorgaat. Er wordt in ieder geval gewisseld van accommodaties zodat elke vereniging 
een selectiewedstrijd kan organiseren. 
 
Wat zich steeds herhaalt, is dat de leden het belangrijk vinden dat de 
kringkampioenschappen leuk moeten zijn voor de breedtesport. Maak van de 
kringkampioenschappen een leuke wedstrijd. Let hierbij ook op de B en L ruiter door 
bijvoorbeeld het prijzengeld omhoog te doen, of confetti bij de prijsuitreiking. 
 

  



Het ingekomen stuk van de Regio voor Galoppade 2024 staat nog open voor andere 
opties. De leden die vandaag aanwezig waren, kwamen met deze 4 opties voor een 
aankomend kringkampioenschap: 
1. Selectieprocedure zoals de Regio het heeft voorgesteld (5 selectiewedstrijden in 

regio). 
2. 3 selectiewedstrijd in de kring zelf in plaats van dat deelnemers door de hele regio 

mogen starten. 
3. Voorselectiewedstrijd voor regiokampioenschappen (bijvoorbeeld in 1 weekend: 

vrijdag kringkampioenschap, zaterdag regiokampioenschap). 
4. De huidige toestand aantrekkelijker maken. 
Deze opties worden naar het bestuur van de Regio gestuurd en worden besproken 
tijdens de volgende ALV regio, hierboven genoemd.  
 

8. Wedstrijdkalender Kring Vechtdal outdoor seizoen 2024 
Vaststellingsprocedure via MijnKNHS – aanmelden voor 31 december aanstaande. 
Indien het voorstel onder agendapunt 7 wordt aangenomen, welke verenigingen 
zouden dan in de periode 1 april – 16 juni 2024 een selectiewedstrijd willen 
organiseren? 
 Bosruiters/Den Ham: 

- 8 juni en 15 juni 
- Voor alle soorten wedstrijden 
Nieuwleusen: 
- Met hemelvaart dressuurconcours zou misschien kunnen 
- Springen misschien (29, 30 maart, 1 april) 
Hardenberg: 
- Eerste weekend juni → 31 mei, 1 en 2 juni 
- Alle disciplines 
- Hardenbergse ruiterdagen 
Slagharen:  
- 1e weekend mei 
- 2e weekend juni (7, 8, 9 juni) 
- Alle disciplines 

 
Organiseren we dan nog een (apart) kringkampioenschap?  
Het kan een idee zijn om een kringkampioenschap bij een wedstrijd in te doen, zodat 
er meegelift kan worden met een georganiseerde wedstrijd. Dan zou de optie aanwezig 
moeten zijn dat je kan aanvinken of je voor het kringkampioenschap rijdt, of de gewone 
wedstrijd. Ook is een optie om 1 van de selectiewedstrijden te gebruiken als 
kringkampioenschap, bijvoorbeeld de laatste selectiewedstrijd in de kring. Er wordt 
gezegd dat het wel in alle gevallen belangrijk is dat er gezorgd wordt voor waarde. Als 
je een kringkampioenschap in een gewone wedstrijd stopt, heeft het geen 
meerwaarde, want de ‘drive’ om te rijden is weg. Dit is al minder het geval als een van 
een selectiewedstrijd een kringkampioenschap maakt. Voornamelijk voor kinderen is 
kringkampioen worden nog speciaal en daarom geven de meeste leden ook aan dat 
het wel een goed idee is om een vorm van kringkampioenschap te houden. Ook wordt 
aangekaart dat de indoor kringkampioenschappen erg lastig worden met 3 
selectiewedstrijden. 



9. Rondvraag 
Joost Rodenburg (Klein Oever) vraagt waarom de KNHS uit de Sectorraad Paarden is 
gestapt. Albert geeft hierop het antwoord dat de KNHS-voorzitter denkt dat hij zelf 
meer invloed kan hebben in Den Haag en dat de invloed van Sectorraad Paarden niet 
genoeg zou zijn. 

 
Joost benadrukt ook dat welzijn erg belangrijk is voor onze leden. De paardensport is 
er misschien niet meer over een tijdje, dus de verenigingen hebben een controlerende 
taak. Praat hierover binnen de verenigingen → start bij de jonge ruiter, wees er bewust 
van en maak het bespreekbaar. De reactie van de overige aanwezige leden was dat er 
voornamelijk veel onwetendheid is in de paardenwereld en dat we dierenleed niet 
mogen accepteren in de kring. Ook de KNHS heeft hier een grote rol in. 
 
Als laatste wordt gevraagd wat de minimale leeftijd is om te gaan stemmen 
aankomende maandag en wie er allemaal mogen stemmen. Heel zwartwit gezien mag 
elk lid stemmen, en is dat niet leeftijdsgebonden. 
 

10. Sluiting  
Voorzitter Albert Koobs geeft nog een keer aan dat hij de opties voor een aangepast 
kringkampioenschap gaat mailen naar het bestuur van de regio. Daarna bedankt hij de 
aanwezigen en sluit hij de vergadering om 21.55 uur. 

 
 


